
To: i.blagova@sofia.bg 
Subject: Билети 

 

Моля да си направите изключително точни разчети във връзка с премахването на 
билетите.Моите наблюдения в градския транспорт /,а аз пътувам много/ показват,че година и 

два месеца след въвеждането на новата система около 40 процента ползват електронни 

билети,а шейсет хартиени. Това означава,че със забраняването на билетите,вие директно ще 
загубите около 72 милиона на година? Напълно ли сте сигурни,че можете да се лишите от тези 

пари? 
 

 
 

Между другото от какъв зор толкова много бързате това да стане? 

 
 

 
С уважение: Евлоги Анастасов 

 

mailto:i.blagova@sofia.bg

